

25 APRIL 2019
CERCLE CITÉ
LUXEMBOURG

ROUNDTABLE

TIME FOR SCIENCE BASED ACTION!!

COMPANIES SETTING CLEAR TARGETS TO GO LOW CARBON

#LSF2019

Laurence Pessez

Directrice de la Responsabilité Sociale et Environnementale, BNP Paribas

Global Head of Corporate Social Responsibility, BNP Paribas

Laurence Pessez dirige la Responsabilité Sociale et Environnementale de BNP Paribas depuis 2010. Sous son impulsion, la banque est devenue en 2017 la 1^{ère} banque européenne pour sa performance en matière de responsabilité selon l'agence de notation extra-financière Vigeo-Eiris. En 2018, elle contribue à ce que BNP Paribas soit nommé « Meilleure Banque au Monde pour la Finance Durable » par Euromoney, et en 2019, à ce que la banque soit désignée 1^{ère} banque européenne et 3^{ème} banque mondiale dans le classement « Global 100 Most Sustainable Corporations in the World » de Corporate Knights.

Auparavant, elle a occupé des postes de direction dans les domaines de la communication, du marketing et des ressources humaines dans différents secteurs d'activités. Laurence est diplômée de Sciences Po Paris. Elle est membre du Conseil d'Administration de l'Institut du Développement Durable et des Relations Internationales (IDDRI).

Laurence Pessez has been leading the Corporate Social Responsibility of BNP Paribas since 2010. Under her leadership, the bank became in 2017 the n°1 bank in Europe for its sustainability performance, according to the extra-financial analysis Vigeo-Eiris. In 2018, she contributed to obtaining the “World’s Best Bank for Sustainable Finance” award by Eumoney and in 2019, to positioning the bank as the n°1 bank in Europe and n°3 worldwide in Corporate Knights’ “Global 100 most sustainable corporations in the World” ranking.

Prior to her current role, she occupied a variety of positions in Communications, Marketing, and HR in several other corporations. Laurence graduated from Sciences Po Paris. She is a Board member of the French think tank Institute for Sustainable Development and International Relations (IDDRI).